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Observation theory of moving objects

Zifeng Lia)

Department of Petroleum Engineering, Yanshan University, Qinhuangdao, Hebei 066004, China

To observe moving objects, the speed of light is defined as the speed of photons relative to its source, and the propagation characteristics of light in pure space and a medium are introduced in this paper. New concepts called the moving space-time coordinate, the visual space-time coordinate, and the static space-time coordinate are proposed. This paper derives the relationship among the three in pure space and in a moving medium. It is concluded that the moving objects observation theory has solved the measurement problem of moving objects. Movement cannot cause changes in length, time, and mass. Moreover, there is not any light speed barrier.

Pour répondre à la question de l'observation d'objets en mouvement, on examine d'abord la vitesse de la lumière et la vitesse des photons par rapport à la source de lumière. On introduit la propriété de la lumière dans l'espace et les médias, présente la notion d'espace-temps du système de référence, l'espace-temps d'observation, et l'espace-temps de référence à l'arrêt. Le mouvement mécanique est calculé dans l'espace absolu et des médias mobiles, dans le temps de référence et l'espace. On explique la relation entre l'espace-temps du système de référence, l'espace-temps d'observation, et l'espace-temps de référence à l'arrêt. La théorie de l'observation d'objets en mouvement résout le problème des objets en mouvement, et explique que le mouvement mécanique ne change pas les longueurs, le temps ou la masse. D'ailleurs, il n'y a pas de barrière de lumière.
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